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Förslag om balkongskydd 
 

Bakgrund 

Idag så har vi olika sorters balkongskydd på våra balkonger. Föreningen har från 

början haft rekommendationer om hur dessa skall se ut färgmässigt. Det har 

under årens lopp satts upp balkongskydd i tyg, bambu och i diverse olika färger. 

Tittar man på huset idag så är det ett lapptäcke av olika balkongskydd och det 

ser inte så trevligt ut med dessa variationer. Idag ger det ett oordnat intryck 

och kan föranleda att våra bostäder minskar i attraktion och värde.  

De är betydligt snyggare med en enhetlig utsida på husen för alla medlemmar 

samt för besökande gäster. 

 

Styrelsens förslag: 

Styrelsen önskar nu se över balkongskydden och byta ut dessa för att det skall 
bli enhetligt och snyggt.  
 
Tanken är att kostnaden för bytet tas av föreningen för er som redan har 
balkongskydd. För er som inte har balkongskydd, och som önskar detta, 
kommer föreningen att köpa in dessa till era balkonger under en begränsad tid.  
 
Efter denna tid betalar du ev balkongskydd själv och de får då endast vara av 
den modell och färg som föreningen förordar. 
 

Innan styrelsen går vidare med val av modell och färg samt planera byte, 

önskar vi att årsstämman ger sitt samtycke till styrelsen i denna fråga. 


